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Abstract (en)
1. A cylinde lock with tumblers, comprising a plurality of tumblers (1) sliding radially in a rotor (2) under the action of a toothed key (5), the teeth
co-operating with the edge of a cut-out on each tumbler to return the tumblers to the inside of the rotor, said tumblers each being subjected to the
action of a spring (3), returning them towards the exterior of the rotor, characterised in that the tumblers are identical, and that in each tumbler a cut-
out is provided on each lateral edge parallel to the direction of sliding, in such a way that each tumbler comprises two lateral cut-outs, each providing
two edges (8, 8', 8", 8"') for co-operating with the teeth (7) of the key (5), at least some of the four edges (8, 8', 8", 8"') formed in this way being at
different distances from the transverse axis (Z-Z') of the tumbler (1), but at the same distance from the longitudinal axis (X-Y) of the tumbler (1).

Abstract (fr)
L'invention concerne une serrure cylindrique à paillettes, comprenant une pluralité de paillettes coulissant radialement dans un rotor sous l'action
d'une clé crantée coopérant par son crantage avec un bord d'une échancrure de chaque paillette pour ramener les paillettes à l'intérieur du rotor,
lesdites paillettes étant chacune soumise à l'action d'un ressort les rappelant vers l'extérieur du rotor. La serrure selon l'invention est caractérisée
par le fait que les paillettes (1) sont d'un type unique et comportent deux échancrures latérales ménageant chacune deux bords (8, 8', 8", 8‴)
destinés à coopérer avec le crantage (7) de la clé (5), les quatre bords (8, 8', 8", 8‴) ainsi formés étant pour au moins certains à des distances
différentes de l'axe transversal (Z-Z') de la paillette (1) mais à la même distance de l'axe longitudinal (X-Y) de la paillette (1). Application à la
serrurerie.
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